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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 03-12-2013 stillet 
følgende spørgsmål nr. 246 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benedikte 
Kiær (KF).

Spørgsmål nr. 246:
”I afslaget på Region Sjællands ansøgning om at udføre akut PCI på Roskilde
Sygehus anfører Sundhedsstyrelsen, at behandlingen i dag varetages tilfreds-
stillende. Vil ministeren oplyse, hvilket datagrundlag, der på daværende tids-
punkt lå til grund for denne vurdering samt hvilke kvalitative og kvantitative pa-
rametre, der lå til grund for udsagnet om at behandlingen varetages tilfredsstil-
lende?”

Svar:
Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har ministeriet anmodet om bidrag 
fra Sundhedsstyrelsen. Bidraget forventes at foreligge ultimo januar, hvorefter 
jeg vil besvare spørgsmålet endeligt.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Jeppe Troels Berger
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